
Zápisnica z 20. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave  

konaného dňa 22. mája 2018 o 15.00 h 
 
 
 
Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní:  
Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Silvia Čajková, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Martin Šturek, Ing. Dominik Šturek  

 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Ľudmila Mokošáková 

 

Zapisovateľka: Ing. Beáta Štureková, DiS. 

 

Ospravedlnení:  

Ing. Elena Gereková – ospravedlnená, 

PhDr. Zlatica Gereková – ospravedlnená, 

Eduard Herdel – ospravedlnený, 

Mgr. Daniela Čierniková – ospravedlnená; prišla dodatočne o 16.45 h. 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

 

P R O G R A M: 
 

 

1. Otvorenie - 20. rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, ktorý privítal všetkých 

prítomných poslancov a pani kontrolórku. 

 

 

 

2. Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní 

Predkladá starosta obce, kde popisuje stav plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcom zasadaní. 

 

 

 

3. Úpravy rozpočtu na I. Q 2018 

Predkladá starosta obce, ktorý požiadal pani Mgr. Lipovskú, účtovníčku obce, aby predniesla danú tému 

programu 20. rokovania Obecného zastupiteľstva . 

 

Viedla sa diskusia na základe predložených materiálov k úprave rozpočtu na I. Q 2018.  Popis príjmov 

a výdavkov. Starosta konštatoval, že sme rozpočet I. Q 2018 dodržali. 

 

Hlasovanie k úprave rozpočtu za I. Q 2018: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 



4. Záverečný účet obce za rok 2017 

Predkladá starosta obce, ktorý požiadal pani Mgr. Lipovskú, účtovníčku obce, aby predniesla danú tému 

programu 20. rokovania Obecného zastupiteľstva. 

 

Diskusia k záverečnému účtu obce za rok 2017 prebiehala v sumarizácií daných príjmov a výdavkov 

a v popisovaní jednotlivých položiek. 

 

Z prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2017, ktorý bol vo výške 204 696,38 € navrhujeme tvorbu 

rezervného fondu a to vo výške 204 696,38 €.  

 

Starosta: „Audit bude až v lete“. 

Ing. Martin Šturek: „A čo na to hlavný kontrolór?“ 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: „Odporúčam schváliť rozpočet bez výhrad.“ Pani kontrolórka konštatovala 

aj problematiku k verejnému obstarávaniu, kde odpoveď Úradu verejného obstarávania (ďalej len 

UVO), kde bola vykonaná kontrola a výsledok je taký, že obec nedostala žiadnu pokutu a UVO nedal 

žiadny podnet pre orgány činné v trestnom konaní. Pani kontrolórka pôjde kontrolovať aj doklady ZŠ 

s MŠ Zubrohlava. Okrem iného sa riešil aj komunálny odpad, kde obec Zubrohlava a Mútne majú na 

Hornej Orave 1€/1 mesiac, čiže za rok to vychádza na osobu 12,00 €.  

 

Hlasovanie: OZ bratie na vedomie správu hlavného kontrolóra a stanovisko k záverečnému účtu za rok 

2017: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Hlasovanie za  schválenie záverečného účtu obce a celoročného hospodárenia bez výhrad: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Hlasovanie za  použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

204 696,38 €: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

5. Rôzne, projekty:  

 

1. Na začiatok k bodu číslo 5. tejto zápisnice starosta predniesol  návrh zmluvy na kúpu pozemku 

pod miestnu komunikáciu v katastri územia Zubrohlava, ktorá je zapísaná na LV č. 2435 k. ú. 

Zubrohlava pod A parcely registra „E“ evidované na mape určeného operátu E KN parc. č. 

1475/1 orná pôda o výmere 827 m2, E KN parc. č. 1475/2 orná pôda o výmere 72 m2, E KN 

parc. č. 1475/3 orná pôda o výmere 274 m2, E KN parc. č. 1475/4 ostatné plochy o výmere 184 

m2, nehnuteľnosti – pozemky    zapísané na LV č. 3793 k.ú. Zubrohlava pod A  parcely  parcely 

registra „C“ evidované na katastrálnej mape            C KN parc. č1226/353 o výmere 592m2 

orná pôda, C KN parc.č. 1226/396 o  výmere 146 m2 orná pôda  v k.ú. Zubrohlava, 

nehnuteľnosti zapísané na LV č. 3425 k.ú. Zubrohlava pod A  parcely  parcely registra „E“ 

evidované na  mape určeného operátu E KN parc. č. 446/1  o výmere 170m2 trvalé trávne 

porasty, E KN parc.č. 446/2 o  výmere 683 m2 ostatné plochy, E KN parc.č. 446/3 o  výmere 

173 m2 ostatné plochy  v k.ú. Zubrohlava 



 

Hlasovanie za kúpu pozemku pod miestnu komunikáciu, LV č. 2435, 3793, 3425: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

2. Žiadosť ZŠ s MŠ Zubrohlava o navýšenie rozpočtu na kapitálové výdavky z dôvodu úpravy 

terénu za školskou jedálňou v hodnote 3 246,00 €. 

 

Ing. Martin Šturek popisuje situáciu v škole. 

Starosta: „Som za, ale mala by tam byť finančná komisia, ktorá bude kontrolovať tieto výdavky.“ 

Ing. Martin Šturek: „Teraz, čo sme boli, tak to bolo v poriadku.“ 

Starosta: „Do budúcna bude treba riešiť kontrolu nie len na prenesené kompetencie ale aj na originálne 

kompetencie.“ 

 

 

Hlasovanie za navýšenie rozpočtu na kapitálové výdavky ZŠ s MŠ Zubrohlava v hodnote 3246,00 €: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

3. Žiadosť ZŠ s MŠ Zubrohlava o bežný transfer na voľnočasové aktivity v hodnote 2581,50 €, 

preplatenie plaveckého výcviku a autobusu na plavecký výcvik. 

 

Hlasovanie za navýšenie rozpočtu na voľnočasové aktivity a rok 2018: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

4. Žiadosť ZŠ s MŠ Zubrohlava o bežný transfer na kúpu čerpadla, ktoré je potrebné na vykúrenie 

prístavby MŠ a ŠJ.  

 

Hlasovanie za kúpu čerpadla v hodnote 2160,00 €: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

 

5. Žiadosť súboru Plátenník na preplatenie autobusu na prepravu členov súboru so stojným na 

Radvansky jarmok. 

 

 

Hlasovanie za schválenie finančného príspevku pre členov súboru Plátenník: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 



Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

 

 

6. Koncepcia práce s mládežou v obci Zubrohlava na roky 2018-2025. 

 

Ing. Martin Šturek popísal tvorbu dokumentu koncepcie, jej prínos a následne jej využitie. Prítomní boli 

za zverejnenie na webovej stránke obce. 

 

Hlasovanie za schválenie Koncepcie práce s mládežou v obci Zubrohlava na roky 2018-2025 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

7. Starosta informoval o projektoch. 

Starosta: „Pri projekte rekonštrukcie tribúny navrhujem, že by bolo vhodné  spraviť kompletnú opravu 

budovy. Navýšime kapitálku, samozrejme pri všetkom bude aktívna finančná komisia. Dohodneme 

napríklad návrh farby a podobné úpravy. 

Diskusia. 

 

Hlasovanie za rekonštrukciu telovýchovnej jednoty v hodnote 20 000,00 € z rezervného fondu: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

8. Ďalší projekt, ktorý nám úspešne prešiel je Multifunkčné ihrisko pod farou, kde sme získali 

finančné prostriedky v hodnote 36 330,00 € vrátane povinného spolufinancovania. V rámci 

tohto projektu je potrebné schváliť ďalšie finančné prostriedky z časového preklenutia 

finančných prostriedkov. 

Starosta popisuje situáciu. 

Starosta: „Neskôr bude treba určiť zodpovednú osobu – správcu, ktorý sa bude o ihrisko starať. Bude to 

formou odmien.“ 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu z časového preklenutia finančných prostriedkov hodnote 

60 000,00 €: 

 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

9. Starosta: „Pri projekte „Cesta tam a zase späť – v stopách minulosti. Makow Podhalanski – 

Zubrohlava“ sme pri finalizovaní investičnej časti projektu, rozhľadňa stojí. Pri cezhraničných 

projektoch je zdĺhavý proces financovania a z dôvodu časového preklenutia finančných 

prostriedkov je nutné čerpať z rezervného fondu.“ 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu z časového preklenutia finančných prostriedkov v hodnote 

25 000,00 €: 



 

Za: Silvia Čajková,, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

 

 

10.  Starosta: „Vodárne a kanalizácie Dolný Kubín z finančných prostriedkov pre obec Zubrohlavu 

vyčlenil sumu 50 000,00 € na výstavbu vodovodného a kanalizačného potrubia a na prekládku 

vodovodného potrubia na ulici Skladanová vo výške 50 000,00 € - ako prvé sa bude realizovať 

prekládka vodovodného potrubia medzi pánom Dragošom a pani Bračikovou, ulica Skladanová 

smerom k vodojemu dolného tlakového pásma.“ 

Starosta popisoval situáciu s inžinierskymi prípojkami. 

 

16.45 h – prišla pani Mgr. Daniela Čierniková 

 

 

 

11. Starosta popisuje situáciu s priechodmi pre chodcov od križovatky smer Bobrov, jeden priechod 

vybudovaný na križovatke Klinec. Investícia v sume 800,00 €, bude zahrnutý v úpravách 

rozpočtu za II. Q. 

 

 

12. Starosta popisuje situáciu s chodníkmi pri Hlavnej ceste, smer na Rabču, pri pani Banasovej 

a pánovi Hrubiznovi, riešili sa technické parametre. 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na úpravu chodníka v obci v hodnote 16.000,00 €: 

 

Za: Silvia Čajková,, Mgr. Daniela Čierniková, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. 

Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

13. Starosta popisuje situáciu vo vedľajšej obci Rabča, kde smer na Zubrohlavu robia chodník. 

Keďže časť obyvateľov z Rabče býva v katastri obce Zubrohlava bolo by vhodné im chodník 

z hľadiska bezpečnosti dorobiť. Je už na nás, či to spravíme podľa technických parametrov, 

ktoré majú zadefinované v obci Rabča a bude to vyzerať alebo to dáme podľa technických 

parametrov, ktoré máme v obci my a bude to odlišné.  

 

Diskusia. 

Starosta: „Pán starosta z Rabče mi poslal návrh – cenovú ponuku od spoločnosti RABČAN, s. r. o. 

v cene 6.830,00 €. Po zrealizovaní pošle faktúru, uhradí sa to z rezervného fondu, podľa štvorcov by 

bolo to vhodné schváliť.  

 

 

Hlasovanie za úpravu chodníka v obci Rabča – časť Zubrohlava v hodnote 6830,00 € spoločnosťou 

RABČAN, s.r.o.: 

 

Za: Silvia Čajková,, Mgr. Daniela Čierniková, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. 

Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 



 

 

14. Starosta popisuje situáciu výstavby ciest. 

 

Starosta: „Nemáme tam nič na výstavbu ciest, musíme vyspraviť cesty v lokalitách Klince, Kuňaky, 

Skladaná a ostatné cesty.“ 

 

 

 

 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na výstavbu nových ciest v hodnote 50 000,00 €: 

 

Za: Silvia Čajková,, Mgr. Daniela Čierniková, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. 

Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

15. Rozhlas – popis technického vybavenia, jeho zmodernizovania. Popis situácie. Potrebujeme 

zosilovač, aby nám to technika utiahla. 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na miestny rozhlas v hodnote 3000,00 €: 

 

Za: Silvia Čajková,, Mgr. Daniela Čierniková, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. 

Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

16. Cintorín – popis situácie. 

 

Starosta: „ Ploty máme uskladené vo firme Apiagra. Nakoľko sa nám podarila navážka zeminy okolo 

cintorína, bolo by vhodné časť oplotiť a upraviť terén. Budeme musieť ešte naviesť v jednej časti 

cintorína zeminu. Ponad zakopané vysoké napätie by sme chceli vybudovať chodník, ktorý bude 

prepojený s hlavnými chodníkmi v cintoríne, ktoré sa budú rekonštruovať. “ 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na cintorín v hodnote 5000,00 €: 

 

Za: Silvia Čajková,, Mgr. Daniela Čierniková, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. 

Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

17. Požiarna zbrojnica – popis situácie. 

 

Pri tomto bode sa viedla diskusia, kde sa riešilo použitie získanej dotácie z Ministerstva vnútra SR vo 

výške 30 000,00 € na výstavbu požiarnej zbrojnice. 

Popisovala sa situácia aj s cezhraničným projektom. 

Starosta: „Dáme robiť súťaž – základy, prípojky, múr, spravíme aspoň niečo?“ 

Diskusia. 

Mgr. Daniela Čierniková: „Ja pôjdem proti sebe, nechcem to. Stále sa hovorí o požiarnej, podsúvajú sa 

nám veci a my to schvaľujeme. Kedy sa začne niečo robiť s Kultúrnym domom?“ 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: „Viete, čo bol ten požiar na našej ulici, ďakujeme naším požiarnikom zato, 

ako reagovali. Bolo to hrozné.“ „To teraz vyzerá ako keby si tú požiarnu zbrojnicu nechceli.“ 

Mgr. Daniela Čierniková: „Chcem ju, je to potrebné ale ja teraz hovorím, že sa nič nerobí s Kultúrnym 

domom.“ 



Ľuboš Sroka: „Dajme hlasovať za tento návrh, keď tu budú všetci poslanci.“ 

Ing. Martin Šturek: „Však máme teraz prostriedky na toto, však to dokončime. Však ten múr tam ide 

spadnúť.“ 

Silvia Čajková: „Ten múr je v hroznom stave.“ 

Ing. Dominik Šturek: „Treba to spraviť všetko naraz.“ 

Starosta: „Však ako, že sa nič nerobí? Však sa dala robiť projektová dokumentácia, ktorú ste riešili 

a vedeli ste o tom. Mimochodom na vyjadrenie sa ku streche reagoval iba Ing. Martin Šturek a Ing. 

Dominik Šturek, nik iný nedal spätnú väzbu.  

Nasledovalo hlasovanie. 

 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného na oporný múr, ktorý bude súčasťou základov v hodnote 60 000,00 

€  

Za: Silvia Čajková,, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie: Mgr. Daniela Čierniková, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka 

 

 

 

 

 

18. Kultúrny dom – financovanie projektovej dokumentácie. 

Hlasovanie za čerpanie rezervného na projektovú dokumentáciu nový Kultúrny dom  v hodnote 

17.600,00 €: 

 

Za: Silvia Čajková,, Mgr. Daniela Čierniková, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Dominik Šturek, Ing. 

Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

19. Starosta ďalej pokračoval v informovaní o projektoch, ktoré boli podané. Ide o Cykloturistický 

prístrešok, Elektromobil, výmena zastávok a dve obecné akcie, na ktoré sme žiadali 

z Žilinského samosprávneho kraja. 

 

 

 

 

 

 

Starosta na záver všetkým poďakoval a 20. zasadanie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                    Pavol Bugeľ 

                                                     starosta obce  

 

 

 

 


